
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 5 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

13. dec. 2016 Mødelokalet 1.sal 18.00.19.00 Der-

efter spisning 

Deltagere 

 

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Kuhn, Jan Høgh Pedersen, Karin Stol-

tenberg, Rikke Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, Bo Lemming, Ulla W. Nico-

laysen, Christina Wittrock 

Elevrepræsentanter: - 

 

Bemærkninger 

Møde fra kl. 18.00 – 19.00. Derefter spisning. 

Afbud: Jan H. Pedersen og Jacob Søndergaard 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af re-

ferat  

Punkter til evt. 

Relevanschecker 

 

Til evt: Ansøgning til konvertering af 

UU. 

2 Nyt fra formand 

Fælles politik for hygge på skolen 

 

Nyt fra skolebestyrelsen 

 

 

Brugernævnsmøde: Legoteket. 

BL undersøger deltagelse i konkurren-

cer. 

Navnet GLO skal udskiftes. Forslag 

modtages gerne. Konceptet skal for-

sætte. Skolelederen er ansvarlig for 

planen af overgangen, som skal være 

færdig ultimo sep.  

Ændringer på forvaltningen er gennem-

ført. Så nu er de samlet i, afdelinger 

f.eks. økonomi, jura etc. 

 

Harte Skole 

 

Dato 6. december ’16 

Udsendt af 

Louise Mogensen 

 

Afbud til 

Louise Mogensen 

Direkte telefon 79 79 79 45 

E-mail lobm@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

 

 

Skolechefstilling forventes besat 

pr.1/2-17 

Der skal flere penge til privatskolerne. 

Disse skal tages fra folkeskolerne, pen-

gene følger børnene. Diskussion om 

hvad der er på spil i forhold ti folkesko-

lerne kontra privatskolerne. Evt drøftel-

ses med Christian Haugk, ang. 7 klasse 

her på skolen.  

Forslag: Kan der laves en fælles politik, 

når der skal hygges på anderledes 

dage, f.eks. juleklippedag. Umiddelbart 

ikke opbakning til at lave en politik. 

Tages op i personalegruppen. Tag 

snakken i forældrerådene og til foræl-

dremøder.  

3 Nyt fra skolen 

 

 

Lene Frederiksen Bennetzen er stoppet, 

Der er sat vikar på, dog ikke linjefag 

uddannet, men læreruddannet.  

SFO: Er i gang med at se på en ny 

struktur. Baggrunden er at få en bedre 

udnyttelse af ressourcerne, og at der er 

færre ansatte. Drøftelse af studerendes 

rolle i normeringen.  

Forældreråd i sfo – der har været 1 

henvendelse.  

4 Vikardækning 

Revideret udkast til godkendelse 

Se bilag 

 

Princippet er godkendt. 

5 Hvem skal gøre hvad, hvornår? 

Evaluering og drøftelse. 

 

Evaluering af cafemøde: 

Vi skal have et bedre/nyt layout til 

plakat 

Måske noget mere med ud til invitati-

onen. Evt. den gode historie/praktiske 

oplysninger. 

(obs: det er guf for kommunikations-

afdelingen i KK J) 

 

 

Efter indskrivning: 

Lav et spørgeskema til dem som har 

valgt skolen fra, så vi får viden om, 

hvorfor de vælger en anden løsning. 

Bestyrelsen kan evt. ringe rundt. 

Cafemøde: God aften. God stemning. 

Der arbejdes videre med samarbejdet 

med Kirken og hallen.  

 

Tidligere ude vedr. plakat til institutio-

ner, både papir og elektronisk.  

 

Evt. deltagelse i store Hartedag.  

 

Der en portal under udarbejdelse, som 

vil være en fælles portal, som skal vise 

hvad det er Harte kan tilbyde. 

 

Positivt feedback vedr., at skolen åbner 

op udadtil.  

 



 

  Side 3 

 

 

 

Kan vi spørge dem som allerede er på 

skolen fra Bramdrup området, hvorfor 

de valgte Harte og ikke Bramdrup, 

som de bor så tæt på.  

Evt. spot på dem fra Bramdrup områ-

det: hvordan får vi en større andel af 

dem til at vælge os? 

 

 

BL undersøger muligheder for at få 

kommunen til at lave designet af vores 

plakat.  

 

Praktisk-info-hæfte, der også indehol-

der gode historie skal sendes med 

rundt når invitationen sendes ud.  

 

Spørg dem som har fravalgt skolen. 

Rikke og Karin har ansvaret 

6 Evt. Ansøgning til konvertering af UU. 

KK laver et forsøg på 3 skoler vedr. 

konvertering af UU. LM undersøger.  

 

 

 

 


